
▪ The Skip Payment offer is only valid for Riyad Bank Credit Card holders who have received campaign 
communication via SMS, mobile notification and/or E-mail 

▪ Bank will arrange an automated IVR call to allow the Cardholder to opt in for this offer.

▪ Once cardholder has opted in for the program, bank will enroll the card as per the SMS communication for 
the Skip payment offer

▪ Confirmation SMS communication will be sent to the cardholder’s upon successful registration of the 
card under this offer before the payment due date.

▪ Cardholder is not expected to make any payment in the month of July-2024 as per the successful 
enrollment message received from the bank through SMS, mobile notification or email only. However, 
cardholder can choose to make the payment explicitly despite enrollment for the offer.

▪ No late payment fees or interest will be levied for successfully enrolled cards in July-2024

▪ Card terms and conditions will be as per the normal cards T&C for all other subsequent statements.

▪ Cardholder can continue to use the card normally with all other functionalities, fees, charges will be as per 
the Credit Cards T&C

▪ Customer must be 18 years old and above 

▪ For Credit Cards APR disclosure, 

الشروط والأحكام: 
عرض تخطي الدفع للشهر بدون هامش الربح الشهري (Skip Payment) صالح فقط لحاملي بطاقات بنك الرياض الائتمانية ▪

الذين تلقوا رسائل الحملة عبر: الرسائل النصية وإشعارات الهاتف المحمول والبريد الإلكتروني

سيتلقى العميل المؤهل للعرض على مكالمة آلية لتمكين حامل البطاقة بالاشتراك ▪

بمجرد اشتراك حامل البطاقة في البرنامج، سيقوم البنك بتسجيل البطاقة لعرض تخطي دفع هامش الربح الشهري وفقًا ▪
للرسالة النصية 

سيتم إرسال رسالة تأكيد إلى حاملي البطاقات عند تسجيل البطاقة لعرض تخطي الدفع للشهر بدون الهامش الربح الشهري ▪
لكشف الحساب الصادر

لن يقوم حامل البطاقة بدفع أي مبالغ مقابل كشف الحساب الصادر في يوليو 2024 وفقًا لرسالة التسجيل الناجحة ▪
المستلمة من البنك عبر: الرسائل النصية أو إشعار الهاتف المحمول أو البريد الإلكتروني فقط. يمكن لحامل البطاقة إجراء 

الدفع للمبلغ المستحق على الرغم من التسجيل في العرض.

لن يتم فرض أي رسوم أو فوائد على الدفع المتأخر على البطاقات المسجلة بنجاح في كشف حساب شهر يناير 2024 ▪

سيتم تطبيق شروط وأحكام البطاقات العادية لكشف الحساب الصادر في شهر يوليو 2024▪

يمكن لحامل البطاقة الاستمرار في استخدام البطاقة بشكل طبيعي لدفع الرسوم والمصاريف الأخرى وفقًا لشروط وأحكام ▪
البطاقات الائتمانية

يجب ألا يقل عمر العميل عن 18 سنة▪

لمعرفة المزيد عن معدل الفائدة السنوية لبطاقات بنك الرياض الائتمانية، الرجاء ▪

Terms and Conditions:

800 124 2225

الضغط هنا.

Click here.
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https://www.riyadbank.com/ar/information/special-pages/arp-disclosure
https://www.riyadbank.com/en/information/special-pages/arp-disclosure

